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Reklama płatna

POWSTANIE PARK 
PRZY UL. HERBERTA

Dokończenie na str. 2

Projektowany park będzie pełnił trzy podstawowe 
funkcje – zwiększenie bioróżnorodności, korytarza 
ekologicznego oraz edukacyjną.

WPROWADZENIE WYKONAWCY NA 
UL. LISA KULI I UL. TETMAJERA

W drugiej połowie marca rozpoczęły się prace 
budowlane na ulicach Lisa Kuli  i  Tetmajera. 
Inwestycja realizowana jest w ramach zadania 
przebudowa i budowa 21 dróg gminnych.

Dokończenie na str. 10



POWSTANIE PARK PRZY UL. HERBERTA
Dokończenie ze str. 1

Przedsięwzięcie polega na budowie unikalnego ogrodu 
biocenotycznego o powierzchni ok. 1,6 ha, pokazującego kilka 
charakterystycznych dla Polski zbiorowisk roślinnych. Liniowy 
układ parku odzwierciedli przekrojowo siedliska zlokalizo-
wane w górach, na nizinach i w rejonie nadmorskim.

- Jesteśmy na etapie projektowania wstępnej koncepcji parku 
przy ul. Herberta. Projekt wygląda imponująco! – informuje 
Urząd Miasta Ząbki

- Przygotowujemy wniosek o dotację z nowej perspektywy 
unijnej. Na ten cel można pozyskać do 80% do�nansowania na 
realizację i do 10% dotacji całkowitego kosztu inwestycji na 
wykup gruntu – mówi Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta Zabki.

OBWODNICA WOW
Mieszkańcy Ząbek wciąż czekają 
n a  z a k o ń c z e n i e  b u d o w y 
W s c h o d n i e j  O b w o d n i c y 
Warszawy. Inwestycja ta to przede 
wszystkim przekierowanie ruchu 
pojazdów jadących z powiatu 
wołomińskiego do Warszawy 
z pominięciem Ząbek. Dzięki tej 
obwodnicy, samochody udające 
się na Targówek, Białołękę lub 
P r a g ę ,  n i e  b ę d ą  m u s i a ł y 

przejeżdżać przez środek naszego miasta. Brakujące odcinki to 
„Drewnica – Ząbki” i  „Ząbki – Warszawa Wschód” (dłuższy 
odcinek do Zakrętu).

30 stycznia 2024 roku Wojewódzki Sąd Administracyjny 
w Warszawie ogłosił wyrok, który wciąż nie rozstrzyga sprawy 
decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla brakujących 
fragmentów trasy. Oznacza to, że inwestycja nie może być 
realizowana. 

Sprawy sądowe związane są z błędami formalnymi zawartymi 
w decyzji środowiskowej po stronie organów ochrony 
środowiska. Próbując wczytać się w wyroki sądów i zagłębić się, 
w czym jest problem i co tak naprawdę blokuje tę wyczekiwaną 
inwestycję, można tra�ć na Drewnicę (jako pacjent).

Żeby to najprościej wytłumaczyć, z powodów zupełnie 
biurokratycznych, niezwiązanych merytorycznie z budową tej 
drogi, sądy przerzucają się wątpliwościami, czy decyzję 
środowiskową ma wydać inspektor ochrony środowiska 
w Warszawie czy w Białymstoku? A to jeszcze nie koniec 
problemów. Bo ta przepychanka trwa już od 2019 roku 
i dokument, którego dotyczy, najprawdopodobniej jest już 
nieaktualny. W kolejce czekają jeszcze inne skargi, tym razem 
merytoryczne, do których jeszcze nikt nie „przysiadł”.

Dlatego czas najwyższy przerwać to „błędne koło”. Widać, że 
decyzja musi zapaść gdzieś wyżej, bo sądy ugrzęzły 
w przepisach i nie są w stanie zakończyć procedowania. Bardzo 

Demontaż azbestowego pokrycia dachowego i/lub odbiór 
oraz jego utylizacja zostanie wykonana przez uprawnionego 
przedsiębiorcę, z którym Miasto Ząbki zawrze stosowną 
umowę. Przedsięwzięcie nie będzie obciążało dodatkowymi 
kosztami właścicieli nieruchomości, którzy później będą 
odpowiedzialni za ewentualne prace związane z zakupem 
i montażem nowego pokrycia dachowego.

Wnioski w tej sprawie można składać w Urzędzie Miasta Ząbki 
do dnia 10 maja 2024 roku. Druki wniosków są dostępne 
w Urzędzie Miasta Ząbki (I piętro, pok. 20 i 21)oraz na stronie 
internetowej www.zabki.pl w zakładce Gospodarka odpadami, 
Azbest.

Informujemy o możliwości zgłaszania przez osoby 
�zyczne zamiaru usunięcia wyrobów zawierających 
azbest.

 POZBYWAMY SIĘ AZBESTU

ważne są wspólne naciski wszystkich władz powiatu 
wołomińskiego na administrację rządową. Władze Ząbek 
również muszą podjąć wszelkie możliwe kroki,żeby wreszcie 
ruszyć tę, tak ważną, inwestycję.





Okręg nr 1

5     Anna    Uścińska  
Będzie „Głosem Seniorów" w radzie 
miasta,  przez lata zaangażowana 
w  d z i a ł a l n o ś ć  k l u b ó w  s e n i o r a , 
założycielka stowarzyszenia seniorów 
„TANGO", była m.in. doradcą życia 
rodzinnego, ławnikiem sądowym, radną 
powiatu. Chce zadbać o miejsce na 
rehabilitację NFZ, parking przy kościele 
na Kartę Mieszkańca oraz WC przy 
cmentarzach. 

Nazywam się Piotr Pieńkowski. Mam 28 
lat. Radny obecnej kadencji. Szczęśliwy 
mąż i tata. Absolwent Akademii Leona 
Koźmińskiego na kierunku Zarządzanie. 
Od urodzenia mieszkam w Ząbkach, 
dlatego znam nasze miasto, a wspólne 
potrzeby mieszkańców są mi bliskie. 
Liczę na Państwa poparcie! 

4     Jarosław    Pisarczyk  

3     Piotr    Pieńkowski  

36 lat, żonaty, radny obecnej kadencji, 
mieszk aniec  północnych Ząbek , 
Skarbnik Koła Wędkarskiego nr 61 
w Ząbkach. Prowadzi rodzinną �rmę, 
która działa na terenie Ząbek ponad 30 
lat.  W kolejnej kadencji zamierza 
wykorzystać zdobyte doświadczenie 
i być głosem mieszkańców w radzie.

P r a w n i k ,  d o r a d c a  p o d a t k o w y , 
absolwent wydziału nauk o zarządzaniu 
w Akademii Leona Koźmińskiego. Radny 
3 kadencji, podczas których sprawował 
funkcję przewodniczącego Rady Miasta. 
P i a s t o w a ł  r ó w n i e ż  s t a n o w i s k o 
wiceburmistrza. Bezpartyjny, żonaty, 
katolik. Cel to zrównoważony rozwój 
naszego miasta. 

2     Marcin     Kubicki  
lat 48 – wykształcenie wyższe. Radny od 
2 0 0 6  r.  Pr ze wo d n i c z ą c y  K o m i s j i 
Społecznej,  Członek Towarzystwa 
Przyjaciół Ząbek. Ratownik KPP – 
wolontariusz w Automobilklub Polski 
w sekcji Ratownictwa Drogowego. 
Inicjator inwestycji sportowych. Własna 
działalność gospodarcza. Ojciec dwóch 
córek. Katolik praktykujący. 

1    Wojciech    Gut  

M a m  4 2  l a t a .  Z n a c i e  m n i e  j a k o 
administratora grupy ZĄBKI NEWS! 
Mógłbym opowiadać o moich akcjach 
c h a r y t a t y w n y c h ,  p r o m o w a n i u 
l o k a l n y c h  p r z e d s i ę b i o r c ó w  c z y 
konkursach dla mieszkańców, ale po co? 
WY TO WSZYSTKO WIECIE! Chcę być 
Waszym głosem w Radzie Miasta i dążyć 
do realizacji Waszych potrzeb. 

Jestem żoną, mamą, nauczycielem 
edukacji wczesnoszkolnej i peda-
gogiem specjalnym. Dobro i rozwój 
dzieci jest dla mnie na pierwszym 
miejscu. Od lat pracuję i wspieram 
ząbkowskie placówki oświatowe. Moja 
rodzina od pokoleń mieszka w Ząbkach. 
Jako radna wspierałabym kulturę, 
edukację i bezpieczeństwo naszych 
dzieci. 

8    Jacek     Małecki  

Mama wspaniałego młodego człowieka. 
Absolwentka Akademii Pedagogiki 
Specjalnej, nauczyciel z 14 letnim 
stażem pracy – Szkoła Podstawowa nr 2 
w Ząbkach. Rodowita ząbkowianka. 
Moim priorytetem będzie wspieranie 
edukacji a także zadbanie o naszych 
najmłodszych mieszkańców, aby mogli 
w y c h o w y w a ć  s i ę  w  p r z y j a z n y m 
i bezpiecznym mieście. 

6     Agnieszka    Rokicka  

7    Luiza     Alka  

Okręg nr 2

1     Zo�a    Dąbrowska  
Jako radna pragnę zaangażować się 
w rozwój infrastruktury naszego miasta - 
zagospodarować Centrum Ząbek. Będę 
zabiegać o utworzenie szkoły średniej 
w Ząbkach. Jestem osobą pozytywnie 
nastawioną do ludzi. Kandyduję, bo 
zależy mi na rozwoju Miasta, które 
kocham.

2     Mirosław    Sobiecki  
Pasjonat historii Ząbek, społecznik, 
dowódca Strzelców. Wnioskodawca 
nazw rond i ulic. Autor artykułów, 
książeczek i komiksów o tematyce 
ząbkowsko-historycznej.  Inicjator 
rewitalizacji kwatery żołnierzy września 
1939 r.  wraz z budową pomnika. 
Dwukrotnie odznaczony, w tym raz 
przez Prezydenta RP Medalem Stulecia 
Odzyskanej Niepodległości.



Okręg nr 3

Jestem wieloletnim pracownikiem 
socjalnym Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ząbkach, pełnię funkcję Przewo-
dniczącej Komisji  Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych. Moim 
p r i o r y t e t e m  j e s t  p o w s t a n i e 
atrakcyjnego miejsca dla młodzieży, aby 
bezpiecznie i wartościowo mogła 
spędzać czas i nawiązywać relacje oraz 
dzienny dom pobytu dla osób starszych. 

3     Agnieszka    Neuff  
Rodowita ząbkowianka, żona, mama 
d w ó c h  s y n ó w .  D o ś w i a d c z o n y 
nauczyciel, od 15 lat wicedyrektor 
Publicznego Przedszkola „SKRZAT" 
w Ząbkach. Kompetencją i zaanga-
żowaniem gwarantuje skuteczną pracę 
n a  r z e c z  l o k a l n e j  s p o ł e c z n o ś c i 
w zakresie rozwoju edukacji, poprawy 
warunków życia mieszkańców oraz 
promocji aktywnego trybu życia. 

5     Agnieszka    Ignaczak  

7    Rafał     Woronowicz  

Mieszkaniec Ząbek, żonaty od 26 lat, 
ojciec trójki dzieci. Od dzieciństwa 
związany z MKS ZĄBKOVIA ZĄBKI jako 
zawodnik, a obecnie trener dzieci 
i młodzieży. Od wielu lat zaangażowany 
społecznie i organizacyjnie na rzecz 
Miasta Ząbki oraz MOSiR. W radzie 
m i a s t a  b ę d ę  d b a ł  o  p o t r z e b y 
m i e s z k a ń c ó w  i  ro z w i ą z y w a ł  i c h 
problemy. 

6    Karol     Dubniak  

4     Adam    Roguski  

25 lat, pracujący w branży rozrywkowej, 
w jednej z większych polskich telewizji. 
Interesuję się fotogra�ą, kinematogra�ą 
oraz technologią. Już od młodzieńczych 
lat pomagałem w różnych projektach, 
które wychodziły spod ręki Towarzystwa 
Przyjaciół Ząbek. Chcę, aby Ząbki były 
miejscem przyjaznym dla wszystkich 
mieszkańców. 

Ząbkowiak, przedsiębiorca, patriota, 
miłośnik historii, także naszego miasta. 
Wychowany na najstarszej dzielnicy 
Ząbek-Parceli. Były piłkarz MKS Dolcan. 
I nteresuję  s ię  ż yciem miasta  od 
kilkunastu lat, znam jego potrzeby 
i problemy. Kandyduję na radnego by 
dalej to miasto rozwijać. 

Radny Miasta Ząbki od 2010 r. Radca 
prawny specjalizujący się w prawie 
s a m o r z ą d o w y m  i  g o s p o d a r k i 
komunalnej. Doświadczony samorzą-
d o w i e c  i  a u t o r  o g r o m n e j  i l o ś c i 
w n i o s k ó w,  p y t a ń  i  i n t e r p e l a c j i . 
Zaangażowany w kwestie rozbudowy 
d r ó g  i  m i e s z k a ń  k o m u n a l n y c h . 
Wieloletni mieszkaniec Ząbek. 

1    Robert     Świątkiewicz  

Absolwent WSPiZ im. L. Koźminskiego, 
trener UEFA działający w MKS Ząbkovia 
Ząbki od 2016, z pasją uczący młodzież 
gry w piłkę. Mieszkaniec Ząbek od 15 lat, 
zaangażowany w inicjatywy społeczne. 
Stawiam na rozwój lokalnej infrastru-
ktury i bezpieczeństwo mieszkańców. 
Gotowy do działania na rzecz Ząbek. 

Mam 39 lat i jestem szczęśliwym mężem 
o r a z  d u m n y m  t a t ą .  W  Z ą b k a c h 
mieszkamy od 4 lat, a od 3 jestem 
strażakiem - to moja pasja. Obecnie 
jestem Prezesem OSP Ząbki. Podoba mi 
s i ę  p o l i t y k a  r o z w o j u  m i a s t a , 
k o n s u l t o w a n a  z  m i e s z k a ń c a m i . 
Działajmy Razem dla Ząbek -  by 
wszystkim żyło się lepiej!

3     Paweł    Goryszewski  

Założycielka i prezes Klubu Sportowego 
Biegające Ząbki. Jestem optymistką 
z  r a c j o n a l n y m  s p o j r z e n i e m  n a 
otaczającą rzeczywistość, wierzę w ludzi 
i dobro, które tkwi w każdym z nas. Będę 
aktywnie i skutecznie działać w kierunku 
rozwoju miasta. Obiecuję atrakcyjną 
ofertę kulturalną i sportową oraz 
dbałość o czyste i bezpieczne Ząbki. 

2     Hanna    Nejfeld  

A b s o l w e n t k a  A k a d e m i i  L e o n a 
Koźmińskiego na kierunku Finanse 
i Rachunkowość. Działaczka społeczna. 
Pracuje w dziale ochrony środowiska. 
D o ś w i a d c z e n i e  z a w o d o w e  c h c e 
wykorzystać jako radna, obejmując 
opieką ząbkowską zieleń, a także 
angażując się w organizację imprez 
rekreacyjnych dla mieszkańców. 

Radny na STRAŻY Ząbek !

5     Liliana    Wićko  

4     Piotr    Hejna  



M a m a ,  żo n a  i  n a u c z yc i e l  w  S P 3 
w Ząbkach.  Łącz y ze sobą różne 
dziedziny ż ycia i  wybiera z  nich 
priorytety, które zawsze realizuje do 
końca.  O d 20 lat  mieszk a  i  ż y je 
w Ząbkach. Zaanga-żowany społecznik 
wsłuchujący się w głos mieszkańców 
i ich troski. Jako Radna będzie słuchała 
głosu mieszkańców. 

7    Kamil     Wilk  
Moją pasją jest wizja pracy z dziećmi 
i młodzieżą z różnych środowisk oraz 
zachęcenie ich do aktywności �zycznej, 
zarazem odciągnięcie ich od telefonów, 
komputerów itp. Pracuję jako nauczyciel 
w  LO  i m . Pi l e c k i e g o  o r a z  t r e n e r 
najmłodszych grup w Ząbkovii Ząbki 
(prywatnie jestem tatą 3 synów). Pragnę, 
a by  Z ą b k i  p rę ż n i e  s i ę  roz w i j a ł y 
z myślą o swoich  mieszkańcach - 
dzieciach, ich rodzicach, a także naszych 
seniorach.

6     Małgorzata  
  Horszczaruk  

Okręg nr 4

W tej kadencji pozyskałam 137 mln 
złotych na budowę infrastruktury 
drogowej, szkołę i dwa przedszkola, trzy 
hale sportowe przy SP1, SP2 i SP6, boiska 
wielofunkcyjne i Orliki oraz place zabaw. 
Uruchomiliśmy dwie linie Z2M i Z4M do 
metra Trocka oraz z większ yl iśmy 
częstotliwość kursowania komunikacji 
ZTM. Ochotnicza Straż Pożarna, Straż 
Miejska i Policja zostały doposażone 
w nowe wozy i sprzęt. 

2    Mariusz     Kaczyński  

1     Małgorzata    Zyśk  

Ząbki są moim życiowym wyborem – 
przeprowadziłem się tu 27 lat temu. 
Wiem z jakimi wyzwaniami mierzy się 
miasto i jego mieszkańcy, od ponad 20 
lat słucham głosu właścicieli we wspól-
notach mieszkaniowych prowadząc 
�rmę ADMINARIUS. W relacjach stawiam 
na partnerstwo – również w domu. 
Wspieramy się z żoną w dobrych i złych 
chwilach, wychowaliśmy 2 dzieci. 

mieszkam w Ząbkach od 17 lat i widzę, 
jak bardzo zmieniły się na przestrzeni 
tych kilkunastu lat. Jestem wieloletnim 
nauczycielem, a obecnie wicedy-
rektorem w Szkole Podstawowej nr 5, 
praca z młodymi ludźmi sprawia mi 
ogromną satysfakcję i to właśnie z myślą 
o  ich  potr zebach postanowi łam 
startować do Rady Miasta z Komitetu 
Wyborczego Wyborców Małgorzaty 
Zyśk. 

  Iwanowska  

3    Daniel     Kargul  

5     Paweł    Poboży  

Jestem Product Managerem w jednym 
z największych banków w Polsce. 
W ramach działań społecznych dopro-
wadziłem do m.in. zakupu i instalacji 
pierwszych ogólnodostępnych de�bry-
latorów AED w Ząbkach oraz zakupu 
2 nowoczesnych karetek o wartości 
1 mln. Jako radny skupię się na sprawach 
ważnych dla ludzi.

7    Agnieszka   

29 lat, jestem mężem oraz dumnym tatą, 
absolwentem �nansów i rachunkowości 
na UW, pracuję w sektorze bezpiecze-
ństwa publicznego, wolontariusz 
w Towarzystwie Przyjaciół Ząbek, 
pracowity i zaangażowany. Zadbam 
o: bezpieczeństwo w naszym mieście, 
darmową szkołę rodzenia, publiczne 
ż ł o b k i  i  s z k o ł ę  ś r e d n i ą ,  o p i e k ę 
medyczną, rozwój infrastruktury.

Działacz społeczny i Twórca Stowarzy-
szenia Przyjaciół Szkół. Organizator 
szkolnych konkursów historycznych, 
Inicjator i pomysłodawca wprowa-
d z e n i a  d o  z ą b k o w s k i c h  s z k ó ł 
nowoczesnych technologii. Pomysło-
dawca muralu Małego Powstańca w SP3. 
Wieloletni mieszkaniec Ząbek. 

4     Marcin    Popowski  

6     Emilia    Ciecierska  
Jestem mężatką i mamą dwóch córek. 
Tutaj żyje moja rodzina i pragnę, aby 
nasze miasto się rozwijało. Ukończyłam 
studia pielęgniarskie oraz jestem 
absolwentką Akademii Pedagogiki 
Specjalnej. Jako Radna chciałabym 
postawić na zajęcia sportowe dla 
wsz ystk ich,  eduk ację w zak resie 
zdrowego stylu życia.



Adam Krzysztof Niewiadomski
 1.Sławomir Nowak
lat 59, żonaty, 2 córki, bezpartyjny, 
r a d n y  o b e c n e j  k a d e n c j i  - 
Wicepr zewodnicząc y  Komis j i 
Rewizyjnej. Absolwent Politechniki 
Warszawskiej  i  podyplomowo 
Zarządzania na Uniwersytecie 
Warszawskim. Zawodowo zajmował 
się funduszami unijnymi, posiada 
doświadczenie zawodowe w admi-
nistracji i w przedsiębiorstwach. 

2.Beata Skwierczyńska-
Mizerska
58 lat, urzędnik, redaktor, radna 
obecnej kadencji - przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej, ukończyła UW 
i podyplomowe studia menedżer-
skie w SGH. Współpracuję z wyda-
wnictwami naukowymi w Polsce 
i organizacjami pozarządowymi 
(projekty europejskie i  media 
społecznościowe).

3.Anna Zagórska
Anna Zagórska (Michalak) lat 36, 
rodowita ząbkowianka, szczęśliwa 
ż o n a  i  m a m a  d w ó j k i  s y n ó w. 
Z a ł o ż y c i e l k a  S t o w a r z y s z e n i a 
Wybieram Ząbki. W Ząbkach chce 
ut wor z yć  miejsca  rodzinnych 
spotkań, poprawić bezpieczeństwo 
o r a z  o t w o r z y ć  p r z y c h o d n i e 
z  wieloma specjal izacjami po 
północnej stronie miasta.
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Uważam, że tylko współdziałaniem możemy doprowadzić 
do korzystnych zmian, dlatego też jestem otwarty na 
wszelkie sugestie i pomysły. Każdy kto mnie zna, wie, że 
moim atutem jest zgodna umiejętność współdziałania 
z osobami o różnych poglądach, a rozsądna krytyka, jest dla 
mnie czynnikiem mobilizującym do wytężonej pracy.

Mam 36 lat, jestem szczęśliwym mężem oraz tatą Kuby, 
Ignasia i Łucji. Przez wiele lat byłem organizatorem 
eventów motoryzacyjnych. Obecnie jestem członkiem 
zarządu spółki z branży motoryzacyjnej.

Z poważaniem

K a n d y d a t  K W W  W YB I E R A M  Z Ą B K I  n a 
Burmistrza Miasta Ząbki 

Drodzy Sąsiedzi,

Dlatego proszę o Wasze wsparcie i zaufanie w nadcho-
dzących wyborach, proszę o dołączenie do tej ważnej, dla 
naszej społeczności podróży, abyśmy mogli razem 
kontynuować naszą wspólną drogę, ku lepszej przyszłości. 
Krok po kroku - wspólnie zmieniamy Ząbki na lepsze!

Pragnę zaprosić Was do wspólnego budowania przyszłości 
naszego Miasta, opartej na wartościach uczciwości, 
zaangażowania społecznego i otwartości na potrzeby 
każdego mieszkańca.

Od urodzenia mieszkam w Ząbkach, doskonale znam 
tutejsze problemy oraz oczekiwania Państwa, co do ich 
rozwiązań, dlatego pragnę, aby rozwój Miasta szedł we 
właściwym kierunku, a zarządzanie było skuteczne 
i przemyślane.

Z perspektywy mojego życia osobistego, zawodowego 
oraz aktywności społecznej,  jestem człowiekiem 
spełnionym. Przez życie kroczę prostą drogą, a moje ścieżki 
wyznacza moralność, uczciwość, mądre myślenie 
i szacunek dla drugiego człowieka.

Adam Krzysztof Niewiadomski

35,  mąż i  o jc iec.  B ezpar t y jny. 
M i e s z k a n i e c  Z ą b e k  o d  8  l a t . 
Absolwent Politechniki Warszawskiej 
z  doświadczeniem w budowie 
i eksploatacji sieci ciepłowniczych 
oraz wod-kan. Zadba o aspekty 
infrastrukturalne z naciskiem na 
ekologię i analizę ekonomiczną  
przedsięwzięć.

4.Dariusz Balcerlat 

5.Beata Bator
lat 47, nauczyciel w SP5, wiceprezes 
Zarządu Oddziału Powiatowego ZNP 
w Wołominie. Innowacyjna oświata, 
przyjazna edukacja, bezpłatny 
dostęp do obiektów sportowych dla 
ząbkowskiej młodzieży to projekty 
d o  k t ó r y c h  d ą ż ę !  To  d l a  Wa s 
W Y B I E R A M  Z Ą B K I !  G ł o s u j  n a 
człowieka, nie na partię!



l a t  4 1 ,  m ę ż a t k a ,  m a t k a  d w ó j k i 
nastolatków, bezpartyjna, magister 
logistyk, aktywnie działała w Radzie 
Rodziców SP2. Chce zadbać o urucho-
mienie przychodni zdrowia, ułatwienia 
d l a  m i e s z k a ń c ó w  z  n i e p e ł n o -
sprawnościami oraz więcej wydarzeń 
kulturalnych, w tym spotkań integruj-
ących mieszkańców. 

6.Barbara Grzywacz

lat 49, mieszkaniec Ząbek od urodzenia. 
Jako radny, chciałbym się zająć: 

- zwiększeniem subwencji na naszą 
Bibliotekę Publiczną w celu zwiększenia 
posiadanych woluminów.

- zmodernizowaniem działania obecnej 
Przychodni zdrowia przy Orlej, 

- szeroko pojętą problematyką związaną 
z osobami niepełnosprawnymi i ich 
opiekunami, 

7.Artur Pogorzelski

R a d n y  d w ó c h  k a d e n c j i  i  W i c e -
przewodniczący Rady Miasta Ząbki. 
Absolwent UW na kierunku administracja 
oraz studiów podyplomowych. Członek 
Zakonu Rycerzy Św. Jana Pawła II, 
wspierającego potrzebujących. Zadba 
o roz wój komunik acj i  publicznej, 
usuwanie barier społecznych oraz 
rewitalizację centrum miasta.

8.Andrzej Chibowski

1.Tomasz Szymczak 
lat  45 ,  radny dwóch k adencj i , 
w i c e p r z e w o d n i c z ą c y  K o m i s j i 
G o s p o d a r c z e j .  K o n s e r w a t y s t a 
światopoglądowy, wolnościowiec 
gospodarczy. Wraz z żoną prowadzi 
małą rodzinna �rmę. Ojciec czwórki 
dzieci. Nieustannie chce wpierać 
lokalną przedsiębiorczość, rodziny 
i edukację.
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2.Renata Godlewska
lat 53, mieszka i pracuję w Ząbkach. 
Naczelnik dwóch Urzędów Poczto-
wych w naszym mieście. Zawsze służę 
pomocą. W Ząbkach biorę pod uwagę: 
bezpieczeństwo, zanieczyszczenie 
środowiska, darmowe porady  psycho-
logiczne i prawne, utworzenie biura 
paszportowego w Ząbkach, aktywność 
młodzieży.

3.Tomasz Kruzel
lat 41, mąż i ojciec trzech córek, 
z wykształcenia prawnik, z zamiło-
wania działacz społeczny. Angażuje 
się w działania Rady Rodziców SP1. 
Członek i założyciel Stowarzyszenia 
Wybieram Ząbki.

z a m ę ż n a ,  d w ó j k a  d z i e c i , 
współzarządza biurem doradczo-
projektowym. Jej hasło "Nie ma lipy, 
jest Wierzba”. Ma przekonanie, że 
każdy może rozwijać się przez całe 
ż ycie.Jestem, żeby wysłuchać 
wyz wań mieszk ańców Ząbek. 
Proszę o Twój Głos!

4.Katarzyna Wierzba
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lat 46, od urodzenia Ząbki to mój dom 
i  m o j e j  r o d z i n y .  P o s i a d a m 
wykształcenie wyższe: zarządzanie 
i marketing, studia podyplomowe 
z zarządzania oświatą, doradztwa 
zawodowego. Jestem nauczycielem 
w warszawskiej szkole średniej. 
Stawiam na rozwój oświaty, dostępne 
m i e j s c a  d o  re k re a c j i ,  s p o t k a ń 
rodzinnych oraz bezpieczeństwo.
 

5.Agnieszka Zadrożna

Mam 43 lata. od urodzenia mieszkam 
w  Z ą b k a c h .  Z  w y k s z t a ł c e n i a 
i  z  zawodu jestem inż ynierem 
budownictwa. Posiadam wieloletnie 
d o ś w i a d c z e n i e  p r z y  re a l i z a c j i 
inwestycji sektora publicznego. 
Obecnie zaangażowany jestem 
w rozbudowę Narodowego Instytutu 
Kardiologii w Warszawie.

6.Jacek Szymczak

lat 49, żonaty, dwie córki, radny dwóch 
kadencji, przewodniczący Komisji 
Budżetu i Inwestycji. Absolwent SGGW, 
zajmuje się projektowaniem i budową 
sieci sanitarnych. Obecnie kierownik 
Działu Inwestycji. Zaangażowany 
w życie lokalnej społeczności, Prezes 
PZC, założyciel i Prezes Stowarzyszenia 
Wybieram Ząbki, działacz społeczny.

1.Artur Wałachowski

Okręg nr 3 KWW Wybieram Ząbki



lat 40, prywatnie żona i matka dwójki 
d z i e c i  w  w i e k u  s z k o l n y m . 
A b s o l w e n t k a  s t u d i ó w  z o o -
t e c h n i c z n y c h  U n i w e r s y t e t u 
Przyrodniczo - Humanistycznego 
w Siedlcach. Zawodowo zajmuje się 
zakupami IT dla dużej korporacji. 
Bezpartyjna. Za cel stawia sobie 
tworzenie miejsc do aktywnego 
spędzania czasu zarówno dla dzieci 
jak i seniorów.

2. Agata Bieńczyk

3. Adam Niewiadomski
lat 36, prywatnie szczęśliwy mąż 
i ojciec trójki dzieci, radny obecnej 
kadencji, zastępca przewodniczące-
go Komisji Budżetu i Inwestycji. 
Obecnie członek Zarządu spółki 
z branży motoryzacyjnej. Od urodze-
nia mieszkaniec Ząbek, wiceprezes 
Stowarzyszenia Wybieram Ząbki. 
Zależy mu na równomiernym rozwoju 
całego miasta.

lat 45, szczęśliwa żona i matka 
czwórki dzieci. Nauczyciel i wycho-
wawca wielu ząbkowskich dzieci. 
Opiekę roztacza nad najmłodszymi 
mieszkańcami Ząbek w prowa-
dzonych od lat żłobkach. Będzie 
dążyć do tego, by w Ząbkach było 
pięknie i czysto.

4. Marzena Szymczak

l a t  4 6 ,  ż o n a t y,  s y n ,  d y p l o m 
m a n a g e r a  e k o n o m i  M i ę d z y -
narodowego Instytutu w Dresden, 
własna działalność gospodarczą 
w Ząbkach, należy do Wspólnoty 
Domowego Kościoła. Zależy mi na 
utrzymaniu porządku i rozwoju 
infrastruktury dla młodzieży (kosze 
do koszykówki, skateparki).

5.Dariusz Adamek

6 . L i d i a  S a w i ń s k a -
Micińska
lat  50,  mężatka,  jedna córka. 
Absolwentka ASP.  W Ząbkach 
mieszka od ponad 20 lat. Wybiera 
Ząbki bo chce bezpiecznego i spo-
k o j n e g o  m i a s t a .  M i ł o ś n i c z k a 
zwierząt, dobrej książki i rozmowy.
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7.Michał Żebrowski
lat 45, w Ząbkach od 18 lat. Absolwent 
Politechniki i Zarządzania. Biega, 
Honorowy dawca krwi (28 litrów). 
Działa lokalnie dla mieszkańców, 
tworzy przyjazne otoczenie. Wsłu-
chuje się w potrzeby ludzi. Szczęśliwy 
maż i ojciec 2 dzieci. Kieruję się 
rozsądkiem i szukaniem rozwiązań.

Okręg nr 4 KWW Wybieram Ząbki
1.Waldemar Stachera
lat 55, żonaty, 2 córki, radny od 
1990 r. zawsze z list bezpartyjnych, 
prywatny przedsiębiorca (licencja 
Zarządcy Nieruchomości) Absolwent 
Po l i t e c h n i k i  Wa r s z a w s k i e j  o r a z 
U n i w e r s y t e t u  W a r s z a w s k i e g o 
(podyplomowe Studia Samorządu 
Te r y to r i a l n e g o) .  W  Z ą b k a c h  o d 
urodzenia, dlatego zna je od podszewki 
i chętnie służy swoją wiedzą oraz 
pomocą tym wszystkim, którzy chcą ich 
rozwoju.

lat 43, Przedsiębiorca, radny VII kadencji, 
nauczyciel, absolwent Zarządzania 
A k a d e m i i  L e o n a  K o ź m i ń s k i e g o, 
doświadczenie w zarządzie największej 
Wspólnoty Mieszkaniowej w Ząbkach, 
działania na rzecz dzieci i młodzieży 
ząbkowsk iej ,  prowadzi  dz ia łania 
integrujące mieszkańców ze szczególną 
wrażliwością na najmłodszych.

2.Adam Remiarz

lat 45, żona i mama 2 dzieci, z zawodu chemik 
i dietetyk. Prowadzi własną poradnię 
dietetyczną, pracuje również w publicznej 
służbie zdrowia, szkoli i organizuje warsztaty 
wyjazdowe. Jako kandydatka pragnie skupić 
się na wielu obszarach zdrowia, w tym na 
edukacji zdrowotnej, programach pro�la-
ktycznych oraz wsparciu dla młodzieży 
i seniorów.

3.Sylwia Majewska

4.Dorota Śliwowska
lat 55, ukończyłam podyplomowe studia 
�zjoterapii i rehabilitacji, plus 5 letni 
collage w Londynie. Mama trzech córek, 
mam męża, dwóch wnuków i psa. Od 30 
lat mieszkam w Ząbkach. Udzielam się 
społecznie w szkołach moich córek, 
w lokalnym zespole Caritas. Jestem osobą 
bardzo otwartą, wrażliwą na krzywdę 
innych ludzi i każdemu staram się pomóc.



5.Arkadiusz Cichal
lat 38, mąż i ojciec dwójki dzieci. 
Absolwent Uniwersytetu Kardynała 
Stefana Wyszyńskiego w Warszawie 
i Politechniki Łódzkiej. Obecnie pracuje 
w Straży Miejskiej m.st. Warszawy jako 
st. inspektor ds. bezpieczeństwa 
i higieny pracy. Posiada również upraw-
nienia inspektora ochrony przeciw-
pożarowej oraz Ratownika Kwali�-
kowanej Pierwszej Pomocy.

Dziękuję za każdy Państwa głos!

-  szeroko pojęta edukacja dzieci 
i młodzieży,

6. Marzenna Telec

-  z w i ę k s z a n i e  z i e l e n i  i  t e re n ó w 
rekreacyjnych.

lat 51, ukończyłam studia na wydziale 
�lologii angielskiej oraz teologii. Jako 
wieloletnia nauczycielka swoją wiedzę 
rozwijam poprzez szkolenia w kraju 
i zagranicą. Ząbki to miasto, które 
świadomie wybrałam na miejsce 
mojego dalszego życia, jako dyna-
micznie rozwijające się miejsce. Moje 
działania priorytetowe w rozwoju 
miasta to: 

- rozbudowa istniejących placów zabaw, 

lat 36,  żonaty,  w Ząbkach od 
urodzenia. Specjalista ds. baz 
danych w niezależnej kancelarii 
prawnej. Z wyróżnieniem ukończył 
informatyczne studia magisterskie. 
S t u d i o w a ł  p o d y p l o m o w o 
w Koźmiński Executive Business 
School. Lektor w para�i Zesłania 
Ducha Św. Lubi sport i spacery 
z psem.

7.Tomasz Gładysiak

Okręg nr 4 KWW Wybieram Ząbki Dokończenie ze str. 1
WPROWADZENIE WYKONAWCY NA UL. LISA KULI 

I UL. TETMAJERA
Małgorzata Zyśk burmistrz ząbek pozyskała na ten cel 20 
milionów złotych środków zewnętrznych. Miasto Ząbki 
dołożyło jedynie 1 milion złotych z budżetu miasta.

W sobotę, 23 marca nastąpił również odbiór wykonanej 
z kostki brukowej ul. Cichej. 





Warto zauważyć, że dzięki działaniom burmistrz Małgorzaty 
Zyśk i pozyskanemu zewnętrznemu do�nansowaniu 
w naszym mieście, nieopodal stacji kolejowej przy ul. Prusa, 
powstanie żłobek miejski. Na ten cel Małgorzata Zyśk 
pozyskała niemal 5 mln złotych na budowę obiektu oraz 
dodatkowo ponad 3,6 mln złotych na utrzymanie żłobka. 
Placówka będzie miała pod swoją opieką około 120 dzieci.

KSA

Dostosowano również na potrzeby edukacyjne pomieszczenia 
w przedszkolu „SKRZAT”, dzięki czemu może się w nim uczyć 
i bawić o dwie grupy przedszkolaków więcej, a wszystkie 
ząbkowskie szkoły podstawowe dysponują nowoczesnymi, 
dobrze wyposażonymi halami sportowymi.

miejsc postojowych oraz zagospodarowania terenu i zieleni. 
Do zadań wykonawcy należy również dostawa i montaż paneli 
fotowoltaicznych wraz z dopełnieniem spraw formalnych 
w zakładzie energetycznym, dzięki temu przedszkole przy 
ul. Batorego będzie nie tylko bardzo nowoczesne, ale także 
ekologiczne i przyjazne dla środowiska.

TRWA BUDOWA PUBLICZNEGO 
PRZEDSZKOLA PRZY ULICY BATOREGO

- Nie ma lepszej inwestycji niż inwestycja w nasze dzieci. 
Zapewnienie im jak najlepszych warunków do nauki, zabawy 
i rozwoju jest dla mnie jednym z najważniejszych celów. Patrząc 
na plac budowy przy ul. Batorego, nietrudno sobie wyobrazić, jak 
duże i wygodne będzie nasze nowe przedszkole w północnej 
części Ząbek - mówi Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta Ząbki. 

Koszt budowy publicznego przedszkola przy ul. Batorego 
wynosi 21 mln złotych. Burmistrz Miasta Ząbki, Małgorzata 
Zyśk, pozyskała na tę inwestycję aż 18 mln złotych 
do�nansowania z  Rządowego Funduszu Inwestycj i 
Strategicznych, co stanowi 85% kosztów budowy. Tym samym 
wkład własny Miasta Ząbki to zaledwie 3 miliony złotych. 

Inwestycja ma zostać zrealizowana do końca 2024 
roku. Przedszkole z 12 oddziałami zapewni miejsca 
dla 300 przedszkolaków. Zwiększenie dostępności do 
usług edukacyjnych w zakresie wychowania 
przedszkolnego oraz rozbudowa i unowocześnienie 
placówek edukacyjnych jest w obecnej kadencji 
jednym z najważniejszych zadań inwestycyjnych 
w naszym mieście. 

W nowym ząbkowskim przedszkolu publicznym, działać 
będzie 12 oddziałów dla 300 przedszkolaków. Przedszkole przy 
ul. Batorego będzie miało dwie kondygnacje i ponad 2570 m2 
powierzchni użytkowej. Poza przestronnymi i kolorowymi 
salami dla najmłodszych i zapleczem kuchennym, znajdować 
się w nim będą także pomieszczenia administracyjne 
i gospodarcze. W ramach zawartej z Miastem Ząbki umowy, 
wykonawca inwestycji został zobowiązany do zagospo-
darowania terenu wokół placówki m.in. do dostarczenia 
i montażu wyposażenia placu zabaw, wykonania obiektów 
drobnych form architektonicznych na terenie działki, budowy 





ROZLICZ PIT DLA ZĄBEK



PIERWSZY ZĄBKOWSKI BIEG  
"NOCNA PIĄTKA" ZA NAMI

W biegu na dystansie pięciu kilometrów wzięło udział 
p o n a d  1 2 0  z awo d n i ków. Wyd a r ze n i e  o b j ę ł a 
patronatem Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta 
Ząbki.  

Wśród kobiet najlepsza okazała się Katarzyna Sinkiewicz, 
drugie miejsce zajęła Marlena Kostecka, a trzecie Nina 
Doskocz. Najlepszy czas wśród mężczyzn uzyskał Tomasz 
Filipowicz (17:31), drugi był Bartłomiej Pająk (18:10), natomiast 
trzecią lokatę wywalczył Robert Kamela (18:30).

- Gratuluję zwycięzcom i wszystkim zawodnikom ukończenia 
pierwszej "Nocnej piątki". Dziękuję MOSiR Ząbki za wspaniałą 
organizację – napisała w mediach społecznościowych 
Małgorzata Zyśk, burmistrz naszego miasta.

Po zakończonych zawodach wszyscy zasiedli do wspólnego 
stołu i posilili się pysznym żurkiem i bigosem.

KSA



Małgorzata Prusik (51 lat), mieszkanka Ząbek od urodzenia. 
Od blisko 10 lat jestem redaktorem portalu zabki24.pl. 
Zawodowo przez wiele lat kierowałam działem produkcji, 
byłam kierownikiem projektu, kolejnym wyzwaniem 
zawodowym było przygotowanie procedur dla dużej �rmy 
produkującej elektronikę, mam certy�kat Pełnomocnik 
Zarządu ds. Jakości i Środowiska. Obecnie jestem 
specjalistą w dziale kadr Fundacji Centrum Edukacji 
Obywatelskiej. W radzie powiatu zamierzam pracować nad 
poprawą funkcjonowania Szpitala Powiatowego, 
uruchomieniem publicznej szkoły ponadpodstawowej 
z oddziałami integracyjnymi w Ząbkach, poprawą 
b e z p i e c z e ń s t w a  w  p o w i e c i e ,  u r u c h o m i e n i e m 

Samorządowa 
do Rady Powiatu 

Małgorzata Prusik
KWW Mazowiecka

Wspólnota 

p o w i a t o w y c h  i n w e s t y c j i 
drogowych w ul. Piłsudskiego 
i ul. Wolności, doprowadzenie do 
połączenia ząbkowskich ścieżek 
rowe row yc h  z  ze  ś c i e ż k a m i 
w sąsiednich gminach.

Paweł Marecki

Wspólnota 
Samorządowa 
do Rady Powiatu 

KWW Mazowiecka

Mam 57 lat. Pochodzę z Warszawy, a od 21 lat moim 
miejscem na ziemi są Ząbki. Z wykształcenia jestem 
elektronikiem. 37 lat pracuję jako realizator telewizyjny. 
Pracę zawodową godzę od 21 lat z obowiązkami członka 
zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej. Jestem mężem i ojcem 
czwórki dorosłych dzieci. Chciałbym współrealizować 
zadania, które czynią naszą codzienność przyjazną, 
bezpieczną i nowoczesną.

Budowę publicznej szkoły średniej, tworzenie nowych 
miejsc  do w ypocz ynku i  rek reacj i ,  ekologiczną 
komunik ację miejsk ą,  poprawę bezpieczeństwa 
publicznego, prozdrowotne programy edukacyjne. 

Paweł Bors mam 44 lata, ukończyłem WSEiZ w Warszawie, 
na kierunku Zarządzanie i Inżynieria Produkcji. Ponad 15 lat 
temu przeprowadziłem się z Warszawy do Miasta Ząbki. 
Przez te lata miałem okazję obserwować, jak rozwija się 
i zmienia Nasze Miasto.  Będę zabiegał i wspierał:

KWW Mazowiecka
Paweł Bors

Wspólnota 
Samorządowa 

do Rady Powiatu 

Samorządowa 
do Rady Powiatu 

Robert Wyszyński (60 l.) Doktor socjologii, wieloletni 
w y k ł a d o w c a  w a r s z a w s k i c h  u c z e l n i .  M i e s z k a m 
z wielopokoleniową rodziną w Ząbkach. Jako nauczyciel 
i dyrektor placówek dydaktycznych z długim stażem, 
pragnę skupić się na zorganizowaniu w powiecie 
potrzebnych szkół średnich (licea, szkoły techniczne). 
Moim priorytetem będzie również bezpieczeństwo lokalne 
(straż sąsiedzka) i zbiorowe. W obliczu masowego napływ 
emigrantów wspierać będę na poziomie powiatu 
repatriację zesłanych polskich rodzin z Kazachstanu. 

KWW Mazowiecka
Robert Wyszyński

Wspólnota 

Samorządowa 
do Rady Powiatu 

Marta Kubiak
KWW Mazowiecka

Wspólnota 

Nazywam się Wiktoria Żurobska. Jestem absolwentką 
Uniwersytetu Warszawskiego, pedagogiem, andragogiem, 
coachem, mentorem i mediatorem. Od prawie 10 lat 
reprezentuję mieszkańców Ząbek w Radzie Miasta, w 2014 
i 2018 roku dzięki Państwu. Jako radna, mieszkanka 
i sąsiadka, czynnie działam na rzecz naszej najbliższej 
okolicy. Nadszedł czas by rozszerzyć moją dotychczasową 
działalność na działania poprawiające jakość naszego życia 
a nie będące w gesti i  Rady Miasta (szkolnictwo 
ponadpodstawowe, jakość i dostęp do służby zdrowia, 
drogi powiatowe - komunikacja). Jako radna powiatowa 
podejmę działania by głos i potrzeby naszego miasta były 
usłyszane w powiecie.

Wiktoria Żurobska
KWW Mazowiecka
Wspólnota 
Samorządowa 
do Rady Powiatu 



ELIMINACJE DO OGÓLNOPOLSKIEGO TURNIEJU 
WIEDZY POŻARNICZEJ "MŁODZIEŻ ZAPOBIEGA 

POŻAROM"
W pierwszych dniach marca w naszym mieście odbyły 
się eliminacje gminne do Ogólnopolskiego Turnieju 
Wiedzy Pożarniczej (OTWP) "Młodzież Zapobiega 
Po ż a r o m "  o r g a n i z o w a n e g o  p r z e z  Z w i ą z e k 
Ochotniczych Straży Pożarnych Z OSP RP. Patronat 
n a d  w yd a r z e n i e m  o b j ę ł a  b u r m i s t r z  Z ą b e k  
Małgorzata Zyśk.

Do udziału w gminnych eliminacjach zaproszone zostały dzieci 
i młodzież ze wszystkich ząbkowskich szkół, a wzięli w nich 
udział uczniowie ze Szkoły Podstawowej nr 3, Szkoły 
Podstawowej nr 5 oraz  Szkoły Podstawowej nr 6.

Uroczyste ogłoszenie wyników oraz wręczenie upominków 
i nagród miało miejsce 9 marca br. Każdy z uczestników 
otrzymał symboliczny dyplom oraz medal, a zdobywcy 
największej liczby punktów w swojej kategorii – puchary.

Eliminacje powiatowe do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy 
Pożarniczej "Młodzież Zapobiega Pożarom" odbyły się 20 
marca. OSP w Ząbkach reprezentowało dwóch członków 

Jeremiasz Tyrka i Jakub Bednaruk zajęli drugie lokaty w swoich grupach 
wiekowych w eliminacjach powiatowych

Wszyscy uczestnicy eliminacji gminnych otrzymali dyplomy 
i drobne upominki

Ogólnopolski Turniej Wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega 
Pożarom” jest  adresowany nie  t y lko  do cz łonków 
Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, ale do wszystkich 
młodych ludzi zainteresowanych bezpieczeństwem i ochroną 
przeciwpożarową. Jego celem jest popularyzowanie 
przepisów i kształtowanie umiejętności w zakresie ochrony 
ludności, ekologii, ratownictwa i ochrony przeciwpożarowej. 
Zakres tematyczny obejmuje m.in. dzieje ruchu strażackiego 
i  ochrony przeciwpożarowej oraz zasady działania 
Ochotniczych Straży Pożarnych, bezpieczeństwo przeciw-
pożarowe, znajomość zagadnień udzielania pierwszej 
pomocy, organizację i taktykę ratowniczą, a także zagadnienia 
z zakresu ekologii i ochrony środowiska.

Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej - Jeremiasz Tyrka, uczeń 
Szkoły Podstawowej nr 3 w Ząbkach oraz Jakub Bednaruk 
uczęszczający do I LO PUL w Wołominie. Obaj druhowie zajęli 
drugie lokaty w swoich grupach wiekowych.

KSA

KOLEJNI PRZEDSIĘBIORCY UDZIELAJĄ 
RABATÓW POSIADACZOM KARTY 

MIESZKAŃCA

• AmeFit, 

• J.K. Ogrody Sp. z o.o.

- Serdecznie dziękujemy i zachęcamy kolejnych Przedsiębiorców 
do dołączenia do grupy partnerskiej Programu Karta Mieszkańca 
"Jestem z Ząbek". Nie wiesz jak dołączyć do Programu? Skontaktuj 
się z nami (22) 510 97 93, promocja@zabki.pl – zachęca UM 
Ząbki.

Do programu dołączyły �rmy:

• Radca Prawny Ewa Goszczyńska-Kondrat, 

21 marca odbyło się pierwsze inauguracyjne 
spotkanie z lokalnymi przedsiębiorcami, podczas 
k t ó r e g o  z o s t a ł y  p o d p i s a n e  p o r o z u m i e n i a 
o udzielenie ulg lub preferencji posiadaczom Karty 
Mieszkańca ,, Jestem z Ząbek”.

• Strefa GSM Ząbki, 



Filip Tymiński, karateka z Ząbek, stoczył trzy bardzo 
wymagające zwycięskie walki, zdobywając III miejsce 
w kategorii juniorów do 65 kg.

Filip Tymiński na podium

W dniach 15-16 marca w Rydze odbył się prestiżowy turniej 
Pucharu Europy Juniorów Karate z udziałem 420 zawodników. 
Poziom rywalizacji był bardzo wysoki, a najtrudniejsze 
pojedynki odbywały się z doskonale przygotowanym 
reprezentantami Niemiec, Ukrainy, Szwecji, Estonii oraz z 
żywiołowymi Litwinami.

Zawody na Łotwie były mocnym preludium do wyczerpu-
jącego sezonu karateków KSW KYOKUSHIN, w którym czekają 
ich Mistrzostwa Polski w Wieliczce oraz Mistrzostwa Europy 
w Turcji. 

Filip Tymiński z tatą

Z okazji otwarcia SUW „Południe” oraz Światowego 
D n i a  Wo d y,  P r z e d s i ę b i o r s t wo  Wo d o c i ą g ó w 
i Kanalizacji w Ząbkach zorganizowało Piknik 
R o d z i n ny  n a  t e r e n i e  n o wo  o t w a r t e j  S t a c j i 
Uzdatniania Wody „Południe”. 

Podczas pikniku każdy z uczestników, niezależnie od wieku, 
mógł liczyć na wiele atrakcji. Dużym zainteresowaniem 
cieszyło się zwiedzanie nowej ząbkowskiej Stacji Uzdatniania 
Wody „POŁUDNIE”. W kąciku dla najmłodszych uruchomiono 
wodne laboratorium, a miłośnicy kolorowanek i rysowania, 
chętnie zaglądali do pracowni artystycznej, gdzie na chętnych 
czekały ekogadżety do kolorowania. Nie zabrakło też gier 
i zabaw dla młodszych i starszych. W stre�e relaksu można było 
skosztować orzeźwiającej, ząbkowskiej „Drewniczanki” 
w wersji gazowanej lub niegazowanej, a także w formie 
pysznych owocowych lemoniad. Na zgłodniałych czekała 
doskonała grochówka oraz inne pyszności, także na słodko.

Zorganizowany przez Przedsiębiorstwo Wodociągów 
i Kanalizacji w Ząbkach piknik był świetną okazją do 
rozstrzygnięcia konkursu na nazwę hydrantu i wręczenia 
nagród oraz honorowego postawienia tabliczki z imieniem 
przy hydrancie.

SUW „Południe” to już trzecia (po SUW Drewnica i SUW przy 
ul. Powstańców 2c) nowoczesna stacja uzdatniana wody 
w Ząbkach. Realizacja tej inwestycji pozwala w 100% 
zabezpieczyć mieszkańców naszego miasta w zdrową wodę 
z własnych lokalnych ujęć oraz umożliwia zapewnienie 
odpowiedniego ciśnienia wody w sieci wodociągowej.

- Dziś o�cjalnie otworzyliśmy SUW Południe. Dzięki tej inwestycji 
mieszkańcy Miasta Ząbki w 100% mogą być zaopatrzeni we 
własną zdrową wodę. Na budowę SUW Południe nasze miasto 
pozyskało 5 milionów 300 tysięcy złotych do�nansowania 
zewnętrznego - mówiła burmistrz Małgorzata Zyśk.

Na budowę SUW „Południe” Przedsiębiorstwo Wodociągów 
i Kanalizacji w Ząbkach otrzymało dotację przekazaną przez 
Miasto Ząbki w wysokości 5,3 mln zł, a na pozostałą kwotę 
wystąpiło o wsparcie do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Całkowity koszt inwestycji 
wynosi 24,5 mln zł brutto.

KSA

FILIP TYMIŃSKI BRĄZOWYM MEDALISTĄ 
PUCHARU EUROPY JUNIORÓW W RYDZE

PIKNIK RODZINNY W SUW „POŁUDNIE”



KWW KOMITET SAMORZĄDOWY RADA POWIATU WOŁOMIŃSKIEGO

  Jolanta     Salak  
Od 1993 roku mieszkam i pracuję 
w Ząbkach. Nigdy nie należałam do 
żadnej partii. Obecnie jestem radną 
powiatu wołomińskiego a od 2007 r. 
dyrektorem Publicznego Przedszkola 
Nr 3 SKRZAT w Ząbkach. Za swoją pracę 
byłam wielokrotnie nagradzana i odznaczana. Prywatnie 
jestem wdową, szczęśliwą mamą i babcią. Od zawsze jestem 
zaangażowana na rzecz lokalnej społeczności w zakresie 
rozwoju edukacji dzieci o różnych potrzebach. Będę wspierać 
rozwój programów społecznych adresowanych do osób 
starszych i rodzin z dziećmi, a także inicjatywy na rzecz kultury 
i rekreacji. Moją pasją są podróże. Uwielbiam pracować na 
działce. 

  Dariusz     Dudkiewicz  
Mam 62 lata i od 20 lat jestem trwale 
z w i ą z a n y  z  M i e j s k i m  K l u b e m 
Sportowym ZĄBKOVIA Ząbki. Pięć 
kadencji z moim udziałem to okres 
wytężonej pracy nad rozwojem sportu 
w Mieście Ząbki. Z udziałem Miasta 

Ząbki, działaczy, trenerów oraz środowiska sportowego udało 
się stworzyć Akademię piłki nożnej wychowującą młodych 
sportowców przyszłych reprezentantów naszego kraju. Jestem 
też konferansjerem amatorem, a mój głos można usłyszeć przy 
okazji różnych imprez sportowych organizowanych na 
miejskich obiektach. Prywatnie jestem szczęśliwym ojcem 
trzech synów oraz mężem Katarzyny nauczycielki jednej 
z ząbkowskich szkół. 

  Krupsińska-Pietrzak  
Jestem wieloletnim ząbkowsk im 
n a u c z yc i e l e m .  Zd o by wc ą  t y t u ł u 
„Nauczyciela Roku 2022" (I miejsce 
w powiecie wołomińskim, II miejsce 

  Agnieszka   

w województwie mazowieckiem). Obecnie jestem dyrektorem 
Szkoły Podstawowej nr 5 w Ząbkach. Moim celem jest 
wdrażanie innowacyjnych roz wiązań edukacyjnych 
i nowoczesnych metod pracy w szkołach oraz motywowanie 
dzieci, młodzieży i nauczycieli do różnych działań społecznych 
w atmosferze współdziałania i szacunku. Marzy mi się także 
stworzenie w naszym mieście liceum ogólnokształcącego, 
które będzie cechowało się wysokim poziomem nauczania. 
W życiu kieruję się mottem: „ Gdy słucham, co mówisz, słyszę 
kim jesteś". Prywatnie szczęśliwa żona i matka dwójki 
wspaniałych córek. Jestem bezpartyjną kandydatką do Rady 
Powiatu. 

Mam 64 lata. Mieszkam i pracuję 
w Ząbkach. Tu podjęłam swoją pierwszą 
pracę, założyłam rodzinę, wychowałam 
syna. Jestem wierna swoim wyborom 
i zobowiązaniom. Od 44 lat moim 
m i e j s c e m  p r a c y  j e s t  P u b l i c z n e 

  Grażyna     Świeżak  

Przedszkole nr 1 ZIELONY DINEK, w którym pełnię funkcję 
dyrektora nieprzerwanie od 1987 roku. Obecnie przedszkole 
jest zlokalizowane w dwóch budynkach w różnych częściach 
naszego miasta przy ul. Wyspiańskiego 22 oraz ul. Dzikiej 36 
zapewniając opiekę, wychowanie i edukację 225 dzieciom. 
Praca z dziećmi jest dla mnie pasją i powołaniem. 

  Adam     Kamiński  
Nazywam się Adam Kamiński. Mam 34 
lata, jestem mężem i ojcem dwóch 
synów. Jako absolwent Uniwersytetu 
Wa r s z a w s k i e g o  r o z w i j a m  s w o j e 
historyczne pasje pracując z młodzieżą 
w liceum. Jestem także członkiem 

zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej. Praca z ludźmi i dla ludzi 
jest nieodłącznym elementem mojej kariery zawodowej 
i społecznej. Jako radny powiatu wołomińskiego będę dbał 
o rozwój naszej Małej Ojczyzny. Priorytetem jest dla mnie 
sumienne realizowanie przedstawionych przez Mieszkańców 
propozycji. 
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UROCZYSTE OTWARCIE PEŁNOWYMIAROWEJ 
HALI SPORTOWEJ PRZY SP 1 

Uczniowie Szkoły Podstawowej nr 1 mogą już 
rozwijać swoje sportowe pasje w pełnowymiarowej, 
nowoczesnej hali sportowej. 20 marca odbyło się 
uro cz yste o ddanie do uż ytku obiektu pr z y 
najstarszej ząbkowskiej szkole podstawowej.

- Radość i entuzjazm dzieci i młodzieży to nagroda dla wszystkich, 
którzy przyczynili się do wybudowania nowej pełnowymiarowej 
hali sportowej przy ząbkowskiej Jedynce. Na budowę hali 
pozyskaliśmy 100% do�nansowania zewnętrznego, całkowity 
koszt inwestycji to 9 milionów złotych - mówi burmistrz Ząbek 
Małgorzata Zyśk

Hala sportowa przy Szkole Podstawowej nr 1 została 
wybudowana w miejscu starej sali gimnastycznej. Nowy obiekt 
umożliwia rozgrywanie meczów piłki siatkowej, koszykówki, 
tenisa itp. z zachowaniem regulacji umożliwiających 
przeprowadzenie rozgrywek sportowych rangi mistrzowskiej 
lub ogólnopolskiej. Obiekt posiada zaplecze magazynowo - 
szatniowe o powierzchni zabudowy ok. 100,0 m2, a jeszcze 
w tym roku na dachu zostaną zainstalowane panele 
fotowoltaiczne, co pozwoli zminimalizować koszty energii 
elektrycznej.

To kolejna inwestycja w obiekty sportowe w naszym mieście. 
W 2020 roku oddano do użytku największą halę sportową przy 
Szkole Podstawowej nr 6. W ubiegłym roku została oddana do 
użytkowania nowoczesna, wielofunkcyjna hala sportowa przy 
Szkole Podstawowej nr 2 z której może korzystać 400 osób 
w obrębie hali oraz 80 osób w pozostałej części budynku. 

Budowa hali sportowej przy SP1 została w 100% 
s�nansowana ze środków zewnętrznych. Małgorzata 
Zyśk, burmistrz Ząbek pozyskała na ten cel dotację 

w wysokości 5 mln złotych z Funduszu Inwestycji 
Strategicznych oraz do�nansowanie w wysokości 3 mln 

700 tysięcy złotych z Ministerstwa Sportu i Turystyki.

Aktualnie, dzięki staraniom władz naszego miasta 
wszystkie ząbkowskie szkoły samorządowe dysponują 
nowoczesnymi, doskonale wyposażonymi obiektami 

sportowymi.
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